
 

Samarbeidsforum Dekomp Finnmark 

 

Møtested:  Digitalt (Teams) 

Møtedato:   17.10.2024     Møtetid: kl. 0900 - 1000 

 

Til stede:  

Gunn Åse Paulsen - skoleeierrepresentant fra offentlige grunnskoler 

Vibeke Øie - representant fra UiT Norges Arktiske universitet 

Tom Henry Johansen - representant fra lærerorganisasjoner 

Susann Røkke - skoleeierrepresentant fra de statlige videregående skolene 

Håkan Funck - skoleeierrepresentant fra private skoler 

Monika Olsen (siste del av møtet) - skoleeierrepresentant fra offentlige grunnskoler 

 

Forfall:   

Margunn Blix – skoleeierrepresentant fra offentlige videregående skoler 

Tove Kristensen Knudsen - skoleeierrepresentant fra offentlige grunnskoler 

Karen Inga Eira - representant fra Sámi Allaskuvla/Samisk Høgskole 

Børge Eieland - representant fra KS Nord-Norge 

 

Statsforvalteren som sekretariat:  

Elisabeth Lyngedal 

Linda Selnes 

 

Eventuelt; 

- Susann Røkke: vil noe bli sagt om prosess/endring samarbeidsforum. Har vært tatt 

opp i mars.  

- Vibeke Øie: Lurer på kriterier i behovsmeldingene. Hvor ofte skal det evaluleres og 

hvem gjør det. Prioriterte områder. 

Saks-

nr. 

Saksliste Ansvar for 

oppfølging 

Frist 

 

 

2/24 

 

 

Godkjenning av referat/innstilling (sak 1/24) fra 

samarbeidsforumets innstillingsmøte i mars 2024 

 

Beslutning 

Godkjent 

 

Sekretariatet 

 

 

3/24 Godkjenning av innkallingen til møtet 17.10.24  

 

Beslutning  

Godkjent 

Sekretariatet   



 

4/2024 Orienteringer 

• Endring i sekretariatet 

Elisabeth Lyngedal er ny medarbeider hos 

Statsforvalteren og erstatter Jan Salmi i arbeidet med 

tilskuddsordningen. 

 

• Rapportering Dekomp 2023 

Rapporteringen er ikke sammenstilt foreløpig. 

 

Rapporteringens form, innhold og plattform gjør at 

det krever en del arbeid for å sammenstille relevant 

informasjon.  

 

Sekretariatet skal arbeide for å ha sammenstillingen 

klar til slutten av november. Den vil da legges ut på 

Statsforvalterens internettside. 

 

Samarbeidsforum kan også be om en mer detaljert 

oversikt over deler av rapporteringen i forbindelse 

med innstillingsprosessen dersom de trenger dette. 

 

 

• Tildelingsprosessen 2025  

Det ble avholdt informasjonsmøte om 

tilskuddsordningene for sektor 3.10.2024. 

Presentasjonen fra møter ligger ute på 

Stasforvalterens nettsider: Desentralisert ordning i 

Finnmark | Statsforvalteren i Troms og Finnmark 

 

Behovsmeldingen 2025 vil skje via Forms-skjema. 

Skjemaet er bygget over samme lest for de tre 

ordningene, men med noen små ulikheter. 

 

• Frist for innsending av behov er 1. januar 

2025. 

• Skjemaet åpner 1. november 2024. 

• Det er mulig å gjøre endringer i meldingen 

frem til 1. januar 2025. 

• Frist 1. desember 2024 dersom en ønsker 

veiledning/tilbakemelding ved vesentlige 

mangler i meldingen. 

 

Innstillingsmøte mars 2025: tid, sted og form for 

møtet er uavklart, men mest sannsynlig en eller 

annen form for stedlig møte i uke 11 og ett eller flere 

digitale møter i forkant i månedsskiftet februar/mars. 

Sekretariatet vil ha en dialog med samarbeidsforum 

om dette. 

 

Drøftet i forumet: 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

30. 

nov. 

https://www.statsforvalteren.no/nb/troms-finnmark/barnehage-opplaring/lokal-kompetanseutvikling-i-barnehage-og-grunnopplaring/desentralisert-ordning-for-grunnskoler-og-videregaende-skoler/desentralisert-ordning-i-finnmark/
https://www.statsforvalteren.no/nb/troms-finnmark/barnehage-opplaring/lokal-kompetanseutvikling-i-barnehage-og-grunnopplaring/desentralisert-ordning-for-grunnskoler-og-videregaende-skoler/desentralisert-ordning-i-finnmark/


• Det er et ønske fra Samarbeidsforum at 

innstillingsmøtet er stedlig, gjerne lunsj til lunsj. 

• Det er vanskelig å se tilskuddsordningene i 

sammenheng hvis man kjører innstillingsmøte i alle 

de tre tilskuddsordningene parallelt. 

 

 

Beslutning 

Tatt til orientering 

 

5/24 

 

Behovsmeldingsskjema for 2025 

Sekretariatet innledet med et kort tilbakeblikk på utviklingen 

av behovsmeldingsskjemaet over tid, og de skriftlige 

innspillene som var kommet inn fra Samarbeidsforumene 

for Dekomp både i Troms og Finnmark. Innspillene fra begge 

fylkene ble presentert, da behovsmeldingsskjema vil være 

like for begge fylkene, og sekretariatet vil kunne innarbeide 

gode innspill fra begge forumene i 

behovsmeldingsskjemaene. 

 

Innkomne skriftlige innspill i forkant av møtet: 

- Skjemaet er tydelig og omfattende til å være i Forms, 

og det bør ikke spørres om noe mer. 

- Innledningen om tiltaket (det obligatoriske 

spørsmålet hvor parnerskapet kort beskriver tiltakets 

hva og hvorfor med maksimalt 500 tegn) bør kanskje 

være noe lengre slik at man kan være tydeligere/gi 

litt mer informasjon til samarbeidsforumet 

innledningsvis. 

- Bør det også etterspørres hvordan en tenker å 

implementere for varig effekt etter at tiltaket er 

avsluttet? 

- Den gamle spørsmålsformuleringen «Hvem er 

målgruppen for tiltaket?» er kanskje mer dekkende 

enn «… deltakerne i tiltaket»? 

- Språkvask og tydeliggjøring av hva som etterspørres i 

behovsmeldingen. 

 

Nye innspill i møtet: 

- Er det mulig å legge inn lenker til langsiktig plan og 

evt. annen viktig info i behovsmeldingen/Forms slik 

at en har alt en trenger på en plass når en skal fylle 

inn behovsmeldingen? 

- Det bør være tydelig for de som skal fylle ut 

behovsmeldingen hva samarbeidsforum ikke vil 

dekke/vil prioritere bort dersom det er mindre midler 

tilgjengelig enn det meldte behovet i fylket er. 

- Viktig å få synliggjøre at man har en langsiktig plan 

og at en vil ha behov for midler også i 2026 og 2027, 

men det er ikke nødvendig med så mange 

spesifiseringer.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Drøftinger i møtet 

Fordeler og ulemper med å ha en veldig kort innledning. 

Viktig at utfyller av behovsmelding er tydelig og fatter seg i 

korthet slik at Samarbeidsforum lett får oversikt over hva 

som skal gjøres og hvorfor. 

 

Målgruppe/deltakere. Deltakere er kanskje bedre dersom 

forklaringsteksten til spørsmålet er tydelig på hva en ønsker 

informasjon om. 

 

Når er et tiltak ett tiltak, og når bør det splittes/regnes som 

to ulike tiltak og to ulike behovsmeldinger? Er det opp til 

Samarbeidsforum eller partnerskapene å bestemme dette? 

En søknad per behov må være utgangspunktet. I 

vurderingen kan en se på for eksempel hvor UH henter 

ressurser til tiltakene -to fagområder fra UH er to ulike behov 

- Viktig å ikke ha for mange å forholde seg til når man leder 

et utviklingstiltak. Partnerskapene må gjøre en vurdering av 

om det er ett eller flere ulike behov. Vil et tiltak kunne stå på 

egne bein? 

 

Beslutning 

Sekretariatet tar innspillene med i betraktning i endelig 

utforming av behovsmeldingsskjemaene. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sekretariatet 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

1. 

nov. 

6/24  

 

Eventuelt? 

- Susann Røkke: vil noe bli sagt om prosess/endring 

samarbeidsforum, har vært tatt opp i mars.  

- Vibeke Øie: Kriterier i behovsmeldingene. Hvor ofte 

skal det evalueres og hvem gjør det. Prioriterte 

områder. 

- Sekretariatet: Samarbeidsforumets behov for møter 

og informasjon/dokumenter/sammenstillinger i 

forkant av innstillingsmøtet i mars. 

Det ble ikke tid til å snakke om disse sakene. 

 

Beslutning 

Sekretariatet vil sende ut informasjon og forespørsler til 

Samarbeidsforum for å innhente informasjon fra alle i 

forumet.   

 

 

 

 

 

 

 

Sekretariatet 

 

 

 

 

 

 

Så 

snart 

som 

mulig 

 

 

 


